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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint а tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Meddig kell még várnia korszerű onkológiai ellátásra Veszprémben? ”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

„Átfogó fejlesztés а Veszprém Megyei Kórházban konzorciális összefogással aKözép-
Dunántúli кеgoonális Onkológiai Centrum létrehozásáért és az egységes regionális onkológia i
ellátó hálózat kialakításáért” címmel indult projekt 2011-ben annak érdekében, hogy а
Veszprém Megyei Csolnoky Ferenc Kórház fejlesztéseként komplex onkológiai ellátás t
biztosító központ jöjjön létre . А Projektismertető szerint а Centrum létrejöttével а régió
betegeinek hamarabb nyílik lehetősége а komplex onkológiai ellátás elérésére. А központ
alapkövét 2012-ben tették 1e, а Projektismertető szerint а megvalósítás ideje 2011 . október I .
- 2014. szeptember 30.

Úgy tűnik, hogy а szocialista kormányok utána Fidesz kormány is csak hitegeti а veszprémi
embereket. А projekt megvalósításának ideje lezárult, de sehol az onkológia, а betegeknek
továbbra is várniuk kell а korszerű ellátásra Veszprémben .

„Még ebben az évben megkezdődnek az onkológiai centrum építési munkálatai " -jelentette
be 2014 decemberének közepén а Veszprém Megyei Csolnoky Ferenc Kórház főigazgatója é s
Némedi Lajos veszprémi alpolgármester, aki nem mellesleg а kormánypárt országgyűlési



képviselőjelöltje az időközi választáson . 2015 végére e1 is készülhet az épület —hangzo tt e1 а
bejelentésben, miközben а projekt határideje már most lejárt . Mi а garancia arra, hogy ez ne m

csak egy újabb üres ígéret?

Tisztelt Miniszter Úr !

Meddig kell még várnia korszerű onkológiai ellátásra Veszprémben? Hány évig használj a

még kampánycélokra а Kormány és а Fidesz az onkológiai centrumot а betegek

szükségleteinek és igényeinek mihamarabbi kiszolgálása helye tt?

Budapest, 2015. január 21 .

Tisztelettel :

Kepli Lajos
Jobbik
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